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Protokół Nr: XXV/2021 

 

Nazwa sesji:  XXV zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.11.2021 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:32 

Godzina zakończenia:  12:05 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Antoni Mach 

2. Zenon Kociołek 

3. Piotr Jacyk 

4. Franciszek Bajan 

5. Bogusława Lichacz 

6. Maria Preweda 

7. Wiesław Kuterbach 

8. Stanisław Mątkowski 

9. Ryszard Osowski 

10. Jan Dec 

11. Waldemar Sęga 

12. Józef Litwiński 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 12 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty większością 

głosów (zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 8,33% 
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Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

4. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2022 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani A. Maciejskiej, która przedstawiła uchwałę w 

sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 r. (zał. Nr 6). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 r. podjęto większością głosów. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 8,33% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 

rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani A. Maciejskiej, która przedstawiła uchwałę w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok (zał. Nr 6). Pytań i 

dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 
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Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani K. Sopel, która przedstawiła uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

7. Projekt uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/50/2021 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XXIII/50/2021 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

zmieniającą Uchwałę Nr XXIII/50/2021 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy 

na 2021 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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9. Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Wielkie Oczy. w § 1. 1. Z dniem 1 sierpnia 2021 r. ustala się wynagrodzenie 

miesięczne dla Wójta Gminy Wielkie Oczy w następującej wysokości: 1) wynagrodzenie 

zasadnicze w wysokości 8.200,00 zł; 

 

Pan przewodniczący komisji Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady 

Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk powiedział, że komisja jednogłośnie opowiedziała się za wprowadzeniem 

kwot do projektu uchwały oraz złożył wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały  w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy w § 1. 1. Z dniem 1 sierpnia 2021 r. 

ustala się wynagrodzenie miesięczne dla Wójta Gminy Wielkie Oczy w następującej wysokości: 1) 

wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 8.200,00 zł. Pan radny R. Osowski podkreślił niekompletność 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy. Pan 

przewodniczący zarządził przerwę na wprowadzenie poprawek do projektu uchwały. Po przerwie Pan 

radny P. Jacyk złożył wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały  w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy. w § 1. 1. Z dniem 1 sierpnia 2021 r. ustala się 

wynagrodzenie miesięczne dla Wójta Gminy Wielkie Oczy w następującej wysokości: 2) dodatek 

funkcyjny w wysokości 2.520,00 zł; 3) dodatek specjalny w wysokości 30 % łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Pan przewodniczący Z. Kociołek podkreślił konieczność 

przegłosowania poszczególnych poprawek oraz zarządził przerwę na wprowadzenie poprawek. Po 

przerwie przystąpiono do przegłosowania wniosku formalnego o uzupełnienie w projekcie uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy w § 1. 1. Z dniem 1 sierpnia 2021 r. 

ustala się wynagrodzenie miesięczne dla Wójta Gminy Wielkie Oczy w następującej wysokości: 1) 

wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 8.200,00 zł. Wniosek formalny został przegłosowany 

jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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10. Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Wielkie Oczy. w § 1. 1. Z dniem 1 sierpnia 2021 r. ustala się wynagrodzenie 

miesięczne dla Wójta Gminy Wielkie Oczy w następującej wysokości: 2) dodatek funkcyjny w 

wysokości 2.520,00 zł; 3) dodatek specjalny w wysokości 30 % łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

 

Poddano wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały  w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy: w § 1. 1. Z dniem 1 sierpnia 2021 r. ustala się 

wynagrodzenie miesięczne dla Wójta Gminy Wielkie Oczy w następującej wysokości: 2) dodatek 

funkcyjny w wysokości 2.520,00 zł; 3) dodatek specjalny w wysokości 30 % łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego pod głosowanie. Wniosek formalny został przegłosowany 

jednogłośnie pozytywnie. Pan przewodniczący Z. Kociołek zarządził przerwę na wprowadzenie zmian 

w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek po przerwie odczytał poprawiony projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy podjęto 

jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

12. Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety 

radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca 

radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 1) 

dla przewodniczącego Rady Gminy – 65%; 

 

Pan przewodniczący komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy P. Jacyk złożył wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diety radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w 

ciągu miesiąca radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących 

wysokościach: 1) dla przewodniczącego Rady Gminy – 65%, 2) dla wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

– 41%, 3) dla przewodniczącego stałej Komisji Rady Gminy - 41%, 4) dla pozostałych radnych Rady 

Gminy - 33%. Pan radny P. Jacyk zaznaczył, że nanosi zmiany do projektu uchwały, który został 

wysłany na 7 dni przed sesją. Pan przewodniczący przeczytał projekt uchwały do której nanoszone są 

poprawki oraz zarządził przerwę na wprowadzenie zmian. Po wznowieniu obrad przystąpiono do 

głosowania poszczególnych zmian w projekcie uchwały. Poddano Wniosek formalny o uzupełnienie w 

projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety radnym w § 1. Ustala się wysokość 

zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według 

pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 1) dla przewodniczącego Rady Gminy – 65% pod 

głosowanie. Wniosek formalny został przegłosowany następująco: jestem za 8 radnych, 4 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 8 66,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 4 33,33% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Wstrzymuję się 

 

13. Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety 

radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca 

radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 2) 

dla wiceprzewodniczącego Rady Gminy – 41%; 

 

Poddano wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diety radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca 

radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 2) dla 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy – 41% pod głosowanie. Wniosek formalny został przegłosowany 

następująco: jestem za 6 radnych, 6 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 6 50,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 6 50,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Bogusława Lichacz Wstrzymuję się 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Zenon Kociołek Jestem za 



10 

 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

14. Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety 

radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca 

radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 3) 

dla przewodniczącego stałej Komisji Rady Gminy - 41%; 

 

Poddano Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diety radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca 

radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 3) dla 

przewodniczącego stałej Komisji Rady Gminy - 41% pod głosowanie. Wniosek formalny został 

przegłosowany następująco: jestem za 7 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 7 58,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 5 41,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Bogusława Lichacz Wstrzymuję się 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

 

15. Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety 

radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca 

radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 4) 

dla pozostałych radnych Rady Gminy - 33%. 

 

Poddano wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diety radnym w § 1. Ustala się wysokość zryczałtowanych diet, przysługujących w ciągu miesiąca 

radnym Rady Gminy Wielkie Oczy według pełnionych funkcji w następujących wysokościach: 4) dla 

pozostałych radnych Rady Gminy - 33% pod głosowanie. Wniosek formalny został przegłosowany 

następująco: jestem za 7 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu. Pan radny P. Jacyk 

doprecyzował, że stawki radnych są obniżane w stosunku do kwoty bazowej. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 7 58,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 5 41,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Bogusława Lichacz Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

16. Wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety 

radnym w § 6. Traci moc uchwała Nr V/63/2019 r. Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 17 czerwca 

2019 r. w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. 

 

Poddano wniosek formalny o uzupełnienie w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diety radnym w § 6. Traci moc uchwała Nr V/63/2019 r. Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 17 czerwca 

2019 r. w sprawie ustalenia wysokości diety radnym pod głosowanie. Wniosek formalny został 

przegłosowany następująco: jestem za 7 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek zarządził przerwę na wprowadzenie poprawek do projektu uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 7 58,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 5 41,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

17. Wniosek formalny o usunięcie z porządku obrad Projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diety radnym. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek złożył wniosek formalny o usunięcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. Poddano wniosek formalny o usunięcie z 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety radnym pod głosowanie. 

Wniosek formalny został przegłosowany następująco: jestem za 10 radnych, 2 radnych wstrzymało 

się od głosu. Pan radny W. Kuterbach wyjaśnił dlaczego wstrzymał się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 83,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 2 16,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

18. Wniosek formalny o usunięcie z Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość działki 264/3, obręb Majdan Lipowiecki. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani G. Wojtasik, która przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Pan przewodniczący 
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komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk 

złożył wniosek formalny o usunięcie z projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość działki 264/3, obręb Majdan Lipowiecki. Wniosek formalny 

poddano pod głosowanie. Wniosek formalny został przegłosowany jednogłośnie pozytywnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta 

sama nieruchomość podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

20. Projekt uchwały wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani G. Wojtasik, która przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. Pan 

przewodniczący komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie 

Oczy P. Jacyk przedstawił jednoznaczne stanowisko komisji za odrzuceniem projektu uchwały. Pan 

radny W. Kuterbach podkreślił niestosowność podejmowania takiej uchwały. Pan Wójt A. Hawrylak 

wytłumaczył dlaczego został przygotowany projekt tej uchwały. Zaznaczył, że Gmina otrzymałaby 

większe dochody z tytułu dzierżawy niż pozyskuje spółka gminna oraz byłaby możliwość stworzenia 

miejsc pracy dla mieszkańców. Pan W. Kuterbach zapytał w jaki sposób mielibyśmy zagwarantowane 

miejsca pracy. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że inwestor zapewniał, że będzie potrzebna duża 

ilość rąk do pracy. Pan radny P. Jacyk podkreślił, że jest wiele niewiadomych i dlatego radni mają 

wątpliwości co do tego przedsięwzięcia. Pan radny W. Sęga zaznaczył, że jedna z tych działek dotyczy 

Żmijowisk w związku z czym też się nie zgadza na podjęcie tej uchwały. Poddano projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

przegłosowano następująco: jestem za 1 radny, jestem przeciw 11 radnych. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 1 8,33% 

Jestem przeciw 11 91,67% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 
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Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

Piotr Jacyk 

 

21. Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu M. Sroczyńskiemu, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Pytań i 

dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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22. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu M. Sroczyńskiemu, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Pytań i 

dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

23. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu M. Sroczyńskiemu, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o 

określonej pojemności podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 
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Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

24. Przedstawienie wyników konsultacji „Rocznego Programu Współpracy Gminy Wielkie Oczy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu K. Bołotiuch, który przedstawił wyniki konsultacji 

„Rocznego Programu Współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. Pytań i dyskusji nie było. 

 

25. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok". 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu k. Bołotiuch, który przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok". Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy 

Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok" podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

26. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. Pan radny P. Jacyk zapytał ile posiedzeń 

komisji odbyło się w tym roku oraz jakie zostały wypracowane wnioski. Pani A. Juraszek 

odpowiedziała, że w tym roku było siedem posiedzeń komisji, zostało sporządzonych 16 wniosków 

oraz przeprowadzono 23 rozmowy. Pan przewodniczący Z. Kociołek zapytał czy w naszej Gminie 

istnieje problem z narkotykami. Pani A. Juraszek odpowiedziała, że oficjalnie nie ma takich zgłoszeń, 

podejmowane są działania mające na celu przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkomanii. Więcej pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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27. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- udział w Narodowym Dniu Niepodległości oraz rajdzie rowerowym do pamiątkowej mogiły lotników 

w lesie w Czaplakach, 

- udział w ćwiczeniach ewakuacji szkoły w Łukawcu i w Wielkich Oczach, 

- udział w komisji Rady Gminy. 

Został przygotowany przetarg na odbiór odpadów komunalnych oraz kolejny przetarg na drogę przy 

ul. Krzywej oraz drogę boczną przy ul. Kazimierza. Pan Wójt nadmienił również, że wraz z 

przewodniczącym Rady Gminy Wielkie Oczy zrobił objazd po nowo wybudowanych i istniejących 

salach gimnastycznych. Zaznaczył, że najciekawszą a zarazem najnowocześniejszą jest hala sportowa 

w Nisku, cechuje się pełnowymiarowym boiskiem do futsalu i piłki ręcznej 20x40 m oraz 

zastosowaniem ekranów wygłuszających, dzięki którym akustyka jest na najwyższym poziomie. 

Podkreślił, że w tym kierunku będziemy też chcieli zaprojektować salę w Łukawcu.  

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

Ryszard Osowski 

 

28. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny A. Mach zapytał o termin zakończenia prac na parkingu przy Urzędzie Gminy oraz na 

boisku w Łukawcu. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że prace przy Urzędzie Gminy powinny 

zakończyć się do końca przyszłego tygodnia, natomiast w Łukawcu wykonawca nie wykonał prac w 

terminie i obecnie jest na etapie wyrównywania podłoża pod płytę boiska. Ukończenie boiska będzie 

możliwe dopiero gdy trawa na boisku się ukorzeni. Nawet jeśli zostanie wyrównane boisko to nie ma 

możliwości w okresie zimowym zasiania trawy w związku z czym zasiać trawę można na wiosnę, a 

ukorzeni się około połowy przyszłego roku. Pan radny F. Bajan zapytał o zyski ze zrębów z lasów w 

Kobylnicy Ruskiej. Poprosił żeby jakieś środki ze sprzedaży przydzielić dla wioski. Pan radny P. Jacyk 

zapytał kiedy będzie robione oświetlenie na Hryckach oraz poprosił o ujęcie w budżecie kwoty na 

rozpoczęcie prac przy remizie oraz w związku z budową chodników. Pan Wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że w Hryckach zostały powieszone lampy oraz czekamy na zamontowanie układu 

pomiarowego przez PGE. Poinformował, że projekt budżetu jest udostępniony na BIP oraz poprosił o 

zapoznanie się z projektem budżetu. Pan Wójt A. Hawrylak podkreślił również, że w związku ze 

zmianą natężenia ruchu w celu zapewnienia bezpieczeństwa chodniki są bardzo ważne dlatego też 

rozmowy ze starostwem będą kontynuowane i ma nadzieję, że w przyszłości będziemy się cieszyć 

nowymi chodnikami. Pan radny R. Osowski zapytał odnośnie lokalizacji budowy PSZOK. Zauważył 

również, że Pan Wójt może sam taką decyzję podjąć. Pan Wójt A. Hawrylak nadmienił, że szukamy 

lokalizacji przy drodze powiatowej żeby nie wydawać pieniędzy na budowę drogi dojazdowej. Pan 

radny W. Sęga zauważył, że na Żmijowiskach na drodze gminnej stoi skrzynka elektryczna do działki. 

Było to zgłaszane i mimo wszystko nie została przesunięta. Pan Wójt odpowiedział, że porozmawia z 

wykonawcą i projektantem ponieważ ta skrzynka nie może stać w tym miejscu. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 
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29. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 12:05. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


